
Rozhovor s prof. Bártou
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Je opravdu radost poslechnout si prof. Bártu - ať již na Kupředu do minulosti, nebo si přečíst
rozhovor s ním. Aktuálně je část rozhovoru s ním na https://www.novinky.cz/domaci/493113-e
gyptolog-barta-jsme-strecha-evropy-spor-o-vodu-se-tyka-i-nas.html
.

Kousek z článku cituji:

"Kde se vzala nedůvěra k elitám?

Některé důvody jsem již   uvedl. Zčásti to souvisí i se současným stavem školství, které bylo  
hrubě zglajchšaltováno. Vytvořili jsme mýtus, že vysokou školu musí mít   prakticky každý,
máme velké úřady zajišťující homogenizaci výuky SŠ.

Výsledek   je, že se snížila výkonnostní laťka, a legitimizovali jsme tím do   výkonných pozic lidi,
kteří by neměli za normálních okolností vůbec   šanci se podílet na jakémkoliv
komplikovanějším rozhodování. Nyní mají,   protože si vyseděli „papír“. To je časovaná bomba.
Žijeme v scestné   představě, že lídři se dají vyprodukovat kurzy a školeními. Nesmysl.   Lídra
dělá lídrem jeho životní zkušenost a životní postoje. Tedy nic   z toho, co by se dalo koupit nebo
okecat. Možná jsem tichý blázen, ale   já ty budíky, co tikají, slyším."
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